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kuryr 6. září 2022

Éra tištění nekrytých peněz je pryč a nikdo neunikne
tomu, co přichází

infokuryr.cz/n/2022/09/06/era-tisteni-nekrytych-penez-je-pryc-a-nikdo-neunikne-tomu-co-prichazi

Expert na finance a drahé kovy Egon von Greyerz ukládá zlato pro

své klienty v největším soukromém trezoru na světě ukrytém hluboko

ve švýcarských Alpách.

Egon von Greyerz je bývalý švýcarský bankéř a finanční expert, který

tvrdí, že masivní tlačení peněz a obrovské množství nesplatitelných

dluhů brzy povedou k monstróznímu finančnímu kolapsu.

Předpověď, co se zanedlouho stane

Egon von Greyerz říká:

„Předpověděl jsem, že… akciový trh v tomto konkrétním bodě

klesne. Pokles o 1 000 bodů na DOW (Dow Jonesův industriální

index) se minulý pátek dostavil jako na povel. V zásadě měly trhy

zkolabovat už dávno…

Je mi jasné, že během jednoho až dvou měsíců uvidíme pokles na

trzích o 30%. To bude první pokles, ale to je jen začátek…

http://www.infokuryr.cz/n/2022/09/06/era-tisteni-nekrytych-penez-je-pryc-a-nikdo-neunikne-tomu-co-prichazi/
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Trhy v příštích letech reálně klesnou o 90% až 95%. Nestane se to ze

dne na den, ale stane-li se to ze dne na den, pak jsou mé předpovědi

nepřesné a dojde k úplné katastrofě. Svět se vypne…

Potom se vytisknou nějaké další peníze navíc a lidé budou na chvíli

optimističtí. Peníze už v podstatě neexistují, protože mezi

současnými a nově vytištěnými bude nulový rozdíl.

Nebude nic, co by pohánělo svět dopředu. Všechna rozhodnutí

spojená s energetikou, klimatickými změnami, sankcemi atp. budou

znamenat, že se to všechno zhroutí mnohem rychleji…

Svět bude svědkem kolapsu, jaký ještě nikdy v historii neviděl, a

neexistuje k tomu absolutně žádný lék. Nebudou moci nic

udělat. Každý, kdo nebude v tom momentě u moci, slíbí něco, co

stejně nemůže splnit. No a když se dostane k moci, bude zanedlouho

vyhozen, protože to nedokázal.

Takže éra Shangri-la (poznámka: luxusní síť hotelů), tlačení peněz a

zachraňování světa falešnými penězi – tato éra je úplně pryč.“

Egon von Greyerz dále říká:

„Nejsem prorokem záhuby a temnoty, ale může to tak znít. Jsem jen

někdo, kdo se jen dívá na riziko…“

To je důvod, proč jsem před 20 lety začal investovat do zlata. Zlato

je nejlepším řešením rizikových situací ve finančním světě… V roce

2008 jsme měli téměř kolaps, který byl dočasně zaplacen.

Tentokrát se jim to ale nepodaří… Máme situaci, kterou nikdo

nedokáže vyřešit…

Zpočátku se budou tisknout peníze, ale přidání nového dluhu na

zaplacení toho starého není skvělým řešením problému. Nemyslím

si, že dojde k nějakému uspořádanému resetu …

V určitém okamžiku dojde ke zhroucení systému. Musí to nastat…

https://www.badatel.net/sme-v-konecnej-faze-prechodu-k-velkemu-resetu-teraz-musime-vyhrat-inak-prehrame-naveky/
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Musíte si uvědomit, že když dluh zkolabuje, zkolabují i   všechna

aktiva, která byla tímto dluhem podporována.

Budete mít kolaps hodnot, očekávám 90% a více. Akcie se v letech

1929 až 1932 (Velká hospodářská krize) propadly o 90%. Tehdejší

riziko a velikost tehdejších problémů nebyly nic v porovnání s tím,

co máme dnes. 

Pamatujte, že dnes je to globální a je to každá jedna země na světě…

Je to všude a nikdo nemůže uniknout tomu, co přichází.“

Závěr

Na závěr Egon von Greyerz říká:

„Zlato nikdy nezdražuje. Zlato si udržuje stabilní kupní sílu, a proto

je to taková úžasná komodita a aktivum.“

EvG má rád také stříbro, ale říká, že buďte opatrní, protože jeho cena

bude podléhat větším výkyvům než zlato.

V 37minutovém rozhovoru s panem Egonem von Greyerzem je toho

mnohem víc. Video (v angličtině) si můžete prohlédnout zde:

Autor: Tyler Durden, Zdroj: zerohedge.com
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